
Protokół nr 42/XLII/2022

z obrad XLII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia  31 maja 2022 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:10

Zakończenie obrad – godz. 15:30

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej

12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,

Kierownik  GOPS w Trąbkach  Wielkich  Pani  Dorota  Strukiel  oraz  radca  prawny Marcin

Skalski.

Przewodniczący  Rady Gminy  stwierdził  na  podstawie  listy  obecności,  że  podjęte  dzisiaj

uchwały będą miały moc prawną.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. 

Listy obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy – zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego projektu uchwał:

• w sprawie  nadania nazw ulic w miejscowości  Kaczki,  Gmina Trąbki Wielkie

• w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  dz.  276/1  położonej  

w Mierzeszynie, 

• w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  dz.  231/5  położonej  

w Gołębiewie Wielkim,

• w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  dz.  240  położonej  

w Gołębiewie Wielkim,

• w  sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Trąbki Wielkie, 

• w  sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części  miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr  137/9,  137/10,  137/11,  137/12,

137/13, 137/14, 137/19, 137/20, 137/21, 137/24, 365/2 położone w miejscowości Warcz,
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• w  sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części  miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego  obejmującego  działki  nr  133/8,  133/9,  133/10,  133/11,

133/13, 133/14 położone w miejscowości Warcz, 

• w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego obejmującego działkę  nr  135 położoną  w miejscowości

Warcz, 

Uzasadnił potrzebę podjęcia wyżej wymienionych uchwał w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał powyższą propozycję pod głosowanie. Zapytał kto jest

za wprowadzeniem do dzisiejszego porządku obrad w/w uchwał.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wprowadzeniem w/w projektu uchwały

do dzisiejszego porządku obrad. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący Rady Gminy poddał porządek obrad z uwzględnionymi zmianami.

Nowy porządek obrad XLII sesji zwyczajnej:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji zwyczajnej i XL sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Trąbki
Wielkie;

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok  2022 - referuje
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2033 –
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  w  sprawie
powierzenia Gminie Suchy Dąb realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej
polegającego na kierowaniu mieszkańców gminy Trąbki Wielkie do Środowiskowego Domu
Samopomocy  typu  AB  dla  dorosłych  osób  przewlekle  psychicznie  chorych  oraz
upośledzonych  umysłowo,  z  siedzibą  w  Krzywym  Kole  i  świadczenia  usług  przez
Środowiskowy  Dom  Samopomocy  typu  AB  dla  dorosłych  osób  przewlekle  psychicznie
chorych oraz upośledzonych umysłowo, z siedzibą w Krzywym Kole na rzecz mieszkańców
Gminy Trąbki  Wielkie  –  referuje  Dorota  Strukiel  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Trąbkach Wielkich.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Przywidz 
w zakresie organizacji  przez Gminę Przywidz zadania organizacji  transportu zbiorowego –
referuje Wójt Gminy;

6. Podjęcie  uchwały w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  potrzebach  stworzenia  warunków  do
pobudzania  aktywności  obywatelskiej  osób  starszych  w  społeczności  lokalnej,  będących
mieszkańcami  Gminy  Trąbki  Wielkie  –  referuje  Pan  Władysław  Kanka  Przewodniczący
Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych;

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadanie nazw ulic w miejscowości  Sobowidz,  Gmina Trąbki
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Wielkie –  referuje Wójt Gminy;

8. Podjęcie  uchwały w sprawie  nadania  nazw ulic  w miejscowości   Kaczki,   Gmina  Trąbki
Wielkie - referuje Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dz. 276/1
położonej  
w Mierzeszynie, obręb geodezyjny Mierzeszyn -  referuje Wójt Gminy;

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dz. 231/5
położonej  
w Gołębiewie Wielkim,  obręb geodezyjny Gołębiewo-  referuje Wójt Gminy;

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  nieruchomości  dz.  240
położonej  
w Gołębiewie Wielkim obręb geodezyjny Gołębiewo -  referuje Wójt Gminy;

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Trąbki Wielkie, gmina Trąbki Wielkie
-  referuje Wójt Gminy;

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr  137/9,  137/10,  137/11,  137/12,
137/13, 137/14,  137/19,  137/20,  137/21,  137/24,  365/2  położone  w miejscowości  Warcz,

obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie -  referuje Wójt Gminy;

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego  obejmującego  działki  nr  133/8,  133/9,  133/10,  133/11,

133/13,  133/14  położone  w  miejscowości  Warcz,  obręb  Warcz,  gmina  Trąbki Wielkie  -
referuje Wójt Gminy;

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę  nr  135 położoną  w miejscowości

Warcz, obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie -  referuje Wójt Gminy;

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Trąbki Wielkie – referuje
Pan Ryszard Budzyński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;

17. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

18. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

19. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący   Rady  Gminy -  zapytał,  kto  jest  za  przyjęciem  porządku  obrad  z

uwzględnionymi zmianami. W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi

zmianami.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z  XXXIX sesji  zwyczajnej i XL sesji nadzwyczajnej Rady

Gminy Trąbki Wielkie.
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Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do

protokołów. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołów.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w protokoły. 

/Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku do protokołu./

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że na wczorajszej komisji wspólnej

szczegółowo  zostały  omówione  zmiany.  Zapytała,  czy  jest  potrzeba  ponownego  czytania

uzasadnienia.

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił Skarbnik Gminy o uzasadnienie podjęcia uchwały.

Dodał, że mieszkańcy również powinni dowiedzieć  się o jakie zmiany chodzi.

Skarbnik Gminy przeczytała uzasadnienie podjęcia przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy –  zapytał, czy są  jakieś pytania.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał o wydatek związany z zakupem i montażem monitoringu

na ujęciach wodnych, o jaki rodzaj monitoringu chodzi?

Wójt Gminy – odpowiedział,  że monitoring w zakresie zużywania ilości wody gmina już

posiada. Dodał, że chodzi tu o monitoring bezpośrednich ujęć, który będzie monitorował te

miejsca przed wtargnięciem osób niepożądanych. Będzie to dawało możliwość rejestrowania

różnego rodzaju prób dewastacji, wybryków chuligańskich, chęci zatrucia wody itp. Sieć ta

ma być połączona z dozorem, to znaczy, że każda próba otwarcia ujęcia czy też studni, będzie

uruchomiał się alarm. 

Radny Sławomir Mazurek – prosi o dokładniejsze sprecyzowanie na co będą przeznaczone

środki otrzymane z Funduszu Pomocy.

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  wyjaśniła,  że  środki  te  będą  przeznaczone  na

zadania  oświatowe,  czyli  wynagrodzenia  nauczycieli,  pomoce  naukowe  konieczne  do

realizacji zajęć dla dzieci i uczniów będących obywatelami Ukrainy.

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy środki te będą przeznaczone dla wszystkich szkół?

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbik  Gminy –  odpowiedziała,  że  środki  te  są  dla  wszystkich

placówek.

Wójt Gminy – dodał,  że na terenie naszej  gminy jest  ponad 400 obywateli  Ukrainy,  jeśli

chodzi o dzieci to do każdej placówki na terenie gminy uczęszczają dzieci z Ukrainy.
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Przewodniczący Rady Gminy –  zapytał, czy są  jeszcze pytania do uchwały. Dodał, że na

wczorajszym  posiedzeniu  Komisji  Wspólnej  rozmawialiśmy  o  zwiększeniu  planów  dla

zadania Budowa Ośrodka w Mierzeszynie. Dzisiaj otrzymaliśmy specyfikacje wydatków na tą

inwestycję, która wyjaśnia wszelkie wątpliwości. Ponownie zapytał, czy są pytanie do Pani

Skarbnik Gminy i Wójta Gminy odnośnie otrzymanej specyfikacji, bądź zmian w budżecie.

Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/350/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-

2033 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – – podała, że zmiany ujęte w wieloletniej prognozie

finansowej są  następstwem zmian ujętych i podjętych w zmianach budżetowych.  Dodała, że

usuwa  się  z  wieloletniej  prognozy przedsięwzięcie  dot.  kompleksowej  usługi  oświetlenia

ulicznego  ze  względu  na  jego  charakter.  Skarbnik  Gminy  wyjaśniła,  że  jest  do  wydatek

bieżący więc nie powinien być ujęty w wieloletniej prognozie finansowej. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał  czy kwestia  oświetlenia  dotyczy całej  gminy czy

tylko Trąbek Wielkich.

Pani Zofia Gorzyńska   Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że dotyczy to oświetlenia ulicznego

całej gminy.

Przewodniczący Rady Gminy –  zapytał, czy są  pytania do uchwały.

Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zwrócił uwagę na błąd w kolejności paragrafów w projekcie uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15  radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/351/2022  w w/w

sprawie. 
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/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4  Podjęcie uchwały  w sprawie położonej w Sobowidzu - referuje Dorota Strukiel

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich;                     

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Dorota Strukiel Kierownik GOPS-u – uzasadniła potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały.

Wyjaśniła  na  czym  polega  funkcjonowanie  Środowiskowego  Domu  Samopomocy.

Zaznaczyła, że na terenie naszej gminy nie ma takiego domu. Powierzenie tego zadania innej

jednostce samorządu terytorialnego jest  możliwe,  ale  wcześniej  Rada Gminy musi  podjąć

uchwałę wyrażające zgodę na podpinanie porozumienia między gminami.

Przewodniczący Rady Gminy – oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa Ochrony

Środowiska i Spraw Społecznych.

Radny Władysław Kanka – zaznaczył,  że komisja wnikliwie przyjrzała się przedmiotowej

uchwale na ostatnim posiedzeniu. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany, komisja

nie widzi żadnych przeciwwskazań co do podjęcia uchwały.

Wójt Gminy – zaznaczył, że temat został wyczerpany w całości. Zapytał Panią Kierownik

GOPS-u o ilość osób, które skorzystają z Środowiskowego Domu Pomocy w Krzywym Kole.

Dorota  Strukiel  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej –  odpowiedziała,  że

projekt tej uchwały powstał na dzień dzisiejszy dla potrzeb jednej osoby. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  dodał,  że  warto  dać  taką  możliwość  nawet  jednemu

mieszkańcowi gminy.

Dorota Strukiel Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – zaznaczyła, że podjęcie

tej uchwały otworzy możliwości dla kolejnych mieszkańców i nie będzie żadnych przeszkód

formalnych by mogły korzystać z placówki w Krzywym Kole.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący  podziękował  Pani  Dorocie  Strukiel  Kierownikowi  Gminnego  Ośrodka

Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich i  Panu Władysławowi Kance Przewodniczącemu

Komisji ROŚiSS za omówienie uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/352/2022  w w/w

sprawie. 
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/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Pani Kierownik  Dorota Strukiel opuściła sale konferencyjną

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą

Przywidz w zakresie organizacji przez Gminę Przywidz zadania organizacji transportu

zbiorowego - referuje Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  uchwały.  Wyjaśnił,  że  uchwała  ta  dotyczy

organizacji transportu zbiorowego, Gminy Przywidz taki transport organizuje. Transport ten

zahacza o Mierzeszyn, to powoduję, że my jako gmina musimy formalnie wyrazić zgodę na

świadczenie  takiej  usługi  na  naszym  terenie.  Jeśli  Rada  Gminy  podejmie  tą  uchwałę  to

zostanie podpisane stosowne porozumienie z Gminą Przywidz. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaznaczył, że temat ten był poruszany na posiedzeniu Komisji

Wspólnej, jak i na Komisjach Stałych Rady Gminy. Prosi tylko o potwierdzenie, czy transport

ten będzie realizowany przez PKS Gdańsk. 

Wójt Gminy – potwierdził, że transport ten będzie realizowany przez firmę PKS Gdańsk.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał o trasę jaką będą kursowały te linie, czy trasa

będzie przebiegała Mierzeszyn – Kozia Góra – Pomlewo.

Wójt Gminy – dodał, że w jego ocenia tak to powinna przebiegać ta trasa, ale sprawdzi to 

i potwierdzi czy faktycznie tak będzie.

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał, że odcinek drogi Kozia Góra – Mierzeszyn był

ostatnio remontowany. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/353/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 6 Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenie opinii o potrzebach stworzenia warunków do

pobudzania  aktywności  obywatelskiej  osób  starszych  w  społeczności  lokalnej,  będących
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mieszkańcami Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Władysław Kanka Przewodniczący Komisji

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych;

Przewodniczący Rady Gminy –  oddał  głos  Przewodniczącemu Gminnej  Rady Seniorów  

i Przewodniczącemu Komisji ROŚiSS Panu Władysławowi Kance.

Radny Władysław Kanka – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały. Została ona stworzona 

z inicjatywy Gminnej Rady Seniorów, jak i Komisji ROŚiSS. Przedmiotowa uchwała jest 

odpowiedzią na podjętą uchwałę nr 2 przez Gminna Radą Seniorów w sprawie kontynuacji 

programu dotyczącego aktywizowania seniorów. Dodał, że była ona szczegółowo omawiana 

i przedyskutowywana na posiedzeniach Komisji ROŚiSS i Komisji Wspólnej. Zaznaczył, że 

podjęcie tej uchwały nie wiąże się z obciążeniem dla budżetu gminy. Dodał, że jest to 

kontynuacja Uchwały Nr XI/86/2011. Prosi o zatwierdzenie tego projektu.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał  Wójta  Gminy  na  jakim etapie  jest  powstawanie

naszego Domu Pomocy Społecznej 

Wójt Gminy – odpowiedział, że faktycznie dla gminy jest to bardzo istotny temat. Opieka nad

osobami  niesamodzielnymi,  starszymi  bądź  osobami,  które  nie  mają  rodziny  jest  bardzo

ważna. Dom Pomocy Społecznej jest oczywiście zaprojektowany. Projekt ten przewiduje, że

będzie to dom dla ok. 50 osób na pobyt stały. Dodatkowo ma to też być miejsce przewidziane

dla  osób,  które  nie  potrzebują  opieki  24h.  Będą  mogły  brać  udział  w  zajęciach

organizowanych w placówce.

Wójt  Gminy zaznaczył,  że  projekt  techniczny jest  stworzony,  gmina  pozyskała  teren  pod

budowę  takiej  placówki.  Dodał,  że  gmina  posiada  prawomocne  pozwolenie  na  budowę.

Jedyna przeszkoda, która przed nami stoi to pozyskanie środków na ten cel. Kosztorys tego

projektu opiewa na kwotą ok. 15 mln zł.  Wiąże się to też z powołaniem podmiotu, który

będzie zarządzał tym domem. Oczywiście na funkcjonowanie takiego domu jest możliwość

otrzymania  dotacji  od  Wojewody.  Według  posiadanej  wiedzy  miesięczny  pobyt  w  takiej

placówce dla jednej osoby to koszt ok. 5 tys. zł.

Radny  Władysław  Kanka –  chciał  dopowiedzieć,  że  Dom  Pomocy  Społecznej  jest  to

ostateczna  forma opieki.  Powinna być  podyktowana dla  osób obłożnie  chorych,  dla  tych

którzy  nie  mogą  samodzielnie  egzystować.  Powinna  być  organizowana  w  formie  opieki

całodziennej,  ale  też  w  formie  dziennej.  Dodał,  że  mieszkańcy  przebywający  w  takich

Domach  Pomocy  Społecznej  poza  terenem  naszej  gminy  całkowicie  zerwali  więź  

z najbliższym otoczeniem co jest bardzo przykre. Zaznaczył, że powstanie takiego Domu na

terenie naszej gminy jest znaczące.

Wójt Gminy – zaznaczał, że Pan Radny Władysław Kanka jest w specjalistą w tym temacie 

i całkowicie wyczerpał temat.
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Przewodniczący Rady Gminy – dodał, że ważna w tym wszystkim jest też ta część opieki

czasowej. Pobyt w takim Domu daje możliwości rozwoju. Zapytał Wójta Gminy, jaka jest

perspektywa jeśli chodzi o powstanie takiego domu.

Wójt  Gminy –  odpowiedział,  że  trudno  jest  mówić  o  perspektywie.  Dodał,  że  ma

świadomość, że potrzeba jest na już. Zaproponował, żeby zorganizować wyjazd do takiego

Domu Pomocy Społecznej  by poznać  zasady i  koszty  jego  funkcjonowania.  Zdaje  sobie

sprawę, że społeczeństwo się starzeje i temat ten nas nie ominie. 

Przewodniczący Rady Gminy – odniósł się do punktu 10 uchwały i poprosił o wyjaśnienie.

Wójt Gminy – wyjaśnił, że jeśli chodzi o Domy Pomocy Społecznej to generalnie mogą mieć

różny charakter. Dodał, że podmiotów odpowiedzialnych może być kilka. Dodał, że mogą one

mieć nawet charakter prywatnej placówki. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/354/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  7  Podjęcie  uchwały   w  sprawie  nadania  nazw  ulic  w  miejscowości  Sobowidz  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;  

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Skarbnik Gminy opuściła salę konferencyjną

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia tej uchwały. Dodał, że nazwy tych ulic wskazała

Rada  Sołecka  w  Sobowidzu.  Zaznaczył,  że  na  temat  tej  uchwały  dyskutujemy  już  od

dłuższego  czasu.  Dodatkowo  na  posiedzeniu  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju

Gospodarczego  zaproponowano  zamianę  nazw,  ulicy  Kwiatowej  na  Jeziorną,  czyli  ulica

Jeziorna  będzie  ulicą,  która  biegnie  wzdłuż  jeziora.  Propozycja  ta  jednogłośnie  została

zaakceptowana przez Komisję EiRG. Wójt Gminy prosi o podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania odnośnie przedmiotowej uchwały.

Pytań nie zgłoszono.
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Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/355/2022  w w/w

sprawie.

 /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 8 Podjęcie  uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kaczki, Gmina -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę podjęcia  uchwały.  Dodał,  że propozycje tych nazw są

bardzo egzotyczne. Zaznaczył, że nazwy tych ulic otrzymały pozytywną opinie mieszkańców,

Rady Sołeckiej w Kaczkach. , jak i Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaznaczył,  że  projekt  uchwały był  omawiany na Komisji

Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego. Zapytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/356/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

dz. 276/1 w Mierzeszynie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie uchwały. Wyjaśnił lokalizację tej działki. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zaznaczył,  że  projekt  tej  uchwały  był  omawiany  na

posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych
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Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/357/2022  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

dz. 231/5 położonej w Gołębiewie Wielkim - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  uchwały.   Wyjaśnił,  że  jest  to  kontynuacja

dzierżawy na okres 3 lat.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy zwrócił  uwagę, ze projekt uchwały był

szczegółowo omawiany na Komisji EiRG i Komisji Wspólnej. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/358/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

dz. 240 położonej w Gołębiewie Wielkim - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy zwrócił  uwagę, ze projekt uchwały był

szczegółowo omawiany na Komisji EiRG i komisji Wspólnej. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/359/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10– minutową przerwę.

Po przewie w obradach sesji bierze udział 12 radnych.

11



Ad 12 Podjęcie  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części  miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Trąbki Wielkie - referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaznaczył, że projekt uchwały był wnikliwie omawiany na

Komisji  EiRG. Poprosił  Pana  Mariana  Płotkę  Przewodniczącego tejże  komisji  o  zabranie

głosu.

Radny Marian Płotka – potwierdził słowa Pana Przewodniczącego Rady Gminy. Dodał, że

komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały.  Zaznaczał,  że  również na posiedzeniu

Komisji Wspólnej był omawiany projekt tej uchwały.

Radna Justyna Perka dołączyła do obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś chciałyby zabrać głos.

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/360/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  13  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr 137/9,

137/10,  137/11,  137/12,  137/13,  137/14,  137/19,  137/20,  137/24,  365/2  położone  w

miejscowości Warcz, obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Wójt Gminy – zaznaczył, że uzasadniając podjęcie tej uchwały pozwoli sobie na omówienie

kolejnych  dwóch,  które  również  dotyczą  zmiany  części  planu  zagospodarowania

przestrzennego.  Dodał,  że  dotyczą  one  jednego  wnioskodawcy,  jak  i  terenu  w  jednej

miejscowości,  Warcz.  Wójt  Gminy  dokładnie  wyjaśnił  lokalizację  tych  działek.
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Poinformował,  że  do  gminy  wpłynął  wniosek  od  firmy  Panattoni  o  zmianę  planu

zagospodarowania  przestrzennego  pod  budowę  centrum  logistycznego.  Teren,  który  jest

przedmiotem  tych  zmian  przeznaczony  jest  pod  uprawę  rolną.  W  jego  ocenie

zagospodarowanie tego terenu pod usługi jest trafne. Dodał, że zmiana planu może rozwiązać

problem z ewentualnym powstaniem w tym miejscu żwirowni, co jest kłopotliwe. Kolejnym

atutem dla lokalizacji tych magazynów na tym terenie jest dobra komunikacja. Zaznaczył, że

dla  nas  największym  atutem  oczywiście  będą  kwestie  podatkowe.  Oczywiście  chciał

zaznaczyć, że ten proces dopiero się rozpoczyna. Nie wiadomo czy całość tego terenu uda się

przeznaczyć pod usługi. Dodatkowo wnioskodawca przed rozpoczęciem prac planistycznych

musi uzyskać zgodę wszystkich właścicieli tych działek. Prosi o podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś ma pytania do tych trzech kolejnych uchwał.

Poprosił o zabrnie głosu Przewodniczącego Komisji EiRG.

Radny Marian Płotka – zaznaczył, że na ostatnim posiedzeniu komisji wnikliwie analizowano

te trzy uchwały dotyczące zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości

Warcz. Dodał, że tereny o których mowa należą do prywatnych właścicieli, co oznacza, że

wnioskodawca będzie musiał odkupić te tereny. Chciał zaznaczyć, że podjęcie tych uchwał

nie oznacza, że na tym terenie powstaną wspomniane magazyny. Dodał również, że podjęcie

tych trzech uchwał jest początkiem w tym całym procesie. Przewodniczący Komisji EiRG

zaznaczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała te trzy uchwały i prosi o ich podjęcie.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/361/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  14  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  działki  133/8,

133/9,  133/10,  133/11,  133/13,  133/14  położone  w  miejscowości  Warcz,  obręb  Warcz,

gmina Trąbki Wielkie referuje Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/
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Przewodniczący  Rady  Gminy   –  poinformował,  że  przed  chwilą  Wójt  Gminy  uzasadnił

podjęcie tej uchwały. Zapytał, czy Wójt Gminy chciałby coś dopowiedzieć.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/362/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu./

Ad  15  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  działkę  nr  135

położoną w miejscowości Warcz, obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie  - referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/

Przewodniczący Rady Gminy   – poinformował, że jest to uchwała, którą Wójt Gminy już

przedstawił i zreferował. Zapytał, czy ktoś ma pytanie do Wójta Gminy . 

Radny Jan  Selka –  zaznaczył,  że  na  mapie,  która  jest  załącznikiem do  uchwały  nie  ma

wyszczególnionej  naszej  drogi  gminnej.  Dodał  również,  że  przy  poprzedniej  uchwale  w

załączniku nr 1 też nie ma zaznaczonej tej drogi.

Przewodniczący Rady Gminy – dodał, że do tych projektów uchwał na posiedzeniu Komisji

EiRG i Komisji Wspólnej w materiałach które otrzymali radni była mapa uwzględniające te

drogi.

Wójt  Gminy –  zaznaczył,  że  droga  o  której  mówi  Pan Radny Jan  Selka  jest  elementem

miejscowego planu. Wójt Gminy dodał, że w miejscowych planach zaznaczony jest obszar, że

nie  jest  konieczne  zaznaczanie  poszczególnych  działek,  wystarczy  zaznaczenie  graficzne

obszaru,  który  podlega  zmianie.  Dodał,  że  co  do  zasady  zmiany  w  miejscowym  planie

zagospodarowania nie idą działkami geodezyjnymi tylko obszarami. Zaznaczył, że na tym

etapie zmian droga gminna pozostanie taka drogą.

Radny Jan Selka – dodał, że mapy dołączone do projektu są bardzo nieczytelne.

Wójt Gminy – dodał, że drogi te są elementami miejscowego planu. Zaznaczenie na mapie

wynika z rożnego rodzaju klasy gruntów, dlatego też zostały przedstawione trzy uchwały.
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Wójt Gminy dodał, że może dojść do sytuacji, że tam gdzie jest trzecia klas gruntów, Minister

Rolnictwa nie wyrazie na odrolnienie.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/363/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  16  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańca  Gminy  Trąbki

Wielkie – referuje Pan Ryszard Budzyński Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i

Petycji;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący  Rady  Gminy   –  poinformował,  że  do  Biura  Rady  wpłynęła  skarga

mieszkańca miejscowości gminy Trąbki Wielkie. Zaznaczył, że skarga ta została przekazana

wg właściwości przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w sprawie weryfikacji

legalności inwestycji drogowej na działce nr 117 w miejscowości Trąbki Wielkie. Oddał głos

w tej sprawie Przewodniczącemu w/w komisji. 

Radny Ryszard Budzyński – przeczytał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  zapytał,  czy  są  pytania  bądź  uwagi  do  Komisji  Skarg

Wniosków i Petycji.

Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLII/364/2022  w w/w

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  17 Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami Rady

Gminy. 
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Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swoich działań od ostatniej sesji:

 Spotkanie  inwestycyjne,  na  który  szczegółowo  omówiono  inwestycje,  które  są  w

trakcie  realizacji,  jak  i  o  tych  do  których  się  gmina  przygotowuje.  Dodatkowo

poinformował, że nie było żadnego zgłoszenia do przetargu ogłoszonego na remont

drogi w Sobowidzu. Zaznaczył, że niedługo będzie ogłoszony kolejny przetarg w tym

zakresie;

 Spotkanie  z  dyrektorami  –  sytuacja  w oświacie  jest  stabilna.  Dodał,  że  czeka  nas

konkurs na dyrektora Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, kończy się kadencja

obecnej pani dyrektor;

 Udział w jubileuszach - 50-lecia pożycia małżeńskiego, jak i  urodziny 90+;

 Uczestnictwo w Dniu Flagi w Szkole Podstawowej w Sobowidzu;

 Uroczystości  3-ego  Maja,  organizowane  na  terenie  Gminy,  jak  i  udział  w

uroczystościach w Pruszczu Gdańskim;

 Spotkanie w kurii biskupiej dotyczące zamiany gruntu pod cmentarz w Mierzeszynie,

czekamy na decyzje w tym zakresie.

 Spotkania z kierownikami, które odbywające się cyklicznie w każdy pierwszy wtorek

miesiąca;

 Udział w walnym zgromadzeniu ZGW RP;

 Walne spotkanie naszych jednostek OSP – we wszystkich jednostkach odbyły się takie

spotkania, wszystkie zarządy otrzymały absolutoria;

 Spotkanie Zarządu Gminnego OSP;

 Dzień Godności Osób Niepełnosprawnych – udział w festynie integracyjnym, które

odbyło się  na placu przy kościele. Wydarzenie zgromadziło podopiecznych z rożnych

ośrodków  rehabilitacyjno  opiekuńczych  współpracujących   z  OREW  w  Trąbkach

Wielkich;

 Udział w rozprawie sądowej – sprawa trwa już kilaka lat i cały czas jest w toku dot.

zasiedzenia drogi w miejscowości Kaczki; 

 Spotkanie z właścicielami Osady 49, którzy zakupili jezioro w Cząstkowie. 

 Spotkanie z firmą Panattoni - rozmowa na temat planowanych inwestycji;

 Udział w posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy;

 Udział  w festynie  integracyjnym w Kłodawie  –  podziękowanie  dla  wszystkich  za

zaangażowanie w organizację i udział.

Do obrad sesji dołączył Pan Karol Rudomina Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

w Trąbkach Wielkich.
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Dodatkowo Wójt Gminy poinformował o środkach, które gmina pozyskała:

337 260 zł – Cyfrowa Gmina Rozwój Cyfrowy JST;

620 000 zł – wsparcie rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym;

852 835 zł – projekt partnerski z Gmina Pruszcz Gdański na zakup i montaż urządzeń do

produkcji energii ze źródeł odnawialnych;

642 750 zł – wsparcie przedszkolaków z Europejskiego Funduszu Społecznego;

229 541 zł – budowa miejsc rekreacji ze ścieżkami przyrodniczo- edukacyjnymi;

120 000 zł – remont dróg śródpolnych, droga Trąbki Małe w kierunku Kleszczewa;

Wójt Gminy zaznaczył, że w tym okresie między sesyjnym podjął dużo zarządzeń. Dodał, że

nie  będzie  ich  czytał,  zostaną  one  przekazane  do  biura  rady  i  oczywiście  ogłoszone  w

biuletynie informacji publicznej.

                  

Ad 18 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do sprawozdania Wójta Gminy.

Radny Michał Studziński – zapytał, czy wiadomo coś na temat  żwirowni, która ma powstać

na terenie gminy Skarszewy;

Wójt Gminy – poinformował, że do gminy wpłynęło pismo dotyczące powstania żwirowni na

granicy  naszej  gminy.  Wiadomo,  że  jest  przygotowywany  protest  mieszkańców  z  naszej

gminy odnośnie powstania żwirowni. Wójt Gminy zaznaczył, że z nieoficjalnych źródeł wie,

że sąsiednia gmina też podchodzi sceptycznie do tej inwestycji.

Radny Ryszard Budzyński – zapytał w imieniu mieszkańców Czerniewa o budynek „po tzw.

generale”), który niszczeje.

Wójt Gminy – odpowiedział, że na dzień dzisiejszym nie ma planów odnośnie przeznaczenia

tego  budynku.  Zaproponował,  żeby  na  posiedzeniu  Komisji  EiRG  przyjrzeć  się  szerzej

planom na zagospodarowanie tego budynku. Dodał, że są chętni na zakup. 

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił, żeby w planach pracy komisji ustalić termin wizji

lokalnej.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy są jeszcze zapytania do Wójta Gminy.

Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  poinformował,  że  chciałby  dodać  kolejny  punkt  pod

głosowanie dla radnych. W związku z otrzymaniem wielu sygnałów od mieszkańców gminy,

że jest problem z wypłacaniem środków, które przysługują za pobyt uchodźców z Ukrainy.

Dotyczy tu świadczeń w kwocie 300 zł i wypłacaniu 40 zł za każdy dzień pobytu.
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Chciał  zlecić  Komisji  Rewizyjnej  przeprowadzenie  takiej  kontroli.  Kontrola  miała  by

dotyczyć sposobu rozdysponowywania środków z Funduszu Pomocy przez GOPS, czy też

Gminę. Przewodniczący Rady Gminy poprosił radcę prawnego o opinię, czy konieczne jest

głosowanie radnych w celu zlecenia takiej kontroli.

Radca Prawny – doradził, żeby z ostrożności przeprowadzić takie głosowanie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że formuła głosowania jest już przygotowana.

Prosi radnych o głosowanie nas propozycją przeprowadzenia kontroli.

W głosowaniu bierze udział 13 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  większością  głosów  przyjęła  propozycję  Pana

Przewodniczącego Rady Gminy w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy ponownie dołączyła do obrad sesji.

Radny Sławomir Mazurek – jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej prosi o przygotowanie

w formie pisemnej czego ma dotyczyć ta kontrola.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  odpowiedział,  ze  jak  najbardziej  przygotuje  dokładne

określenie zakresu kontroli. Poinformował, że biuro rady, jak i Pan Wójt Gminy powiadomią

odpowiednie komórki o kontroli komisji.

Przewodniczący Rady  zamknął  XLII zwyczajną sesję Rady Gminy,  dziękując wszystkim za

czynny udział.

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy

K. Żelewska          Zbigniew Leszczyński

Załączniki:

1. Lista obecności radnych;

2. Porządek sesji;

3. Protokół z głosowania;

4. Uchwały podjęte na sesji – nr XLII/350/2022 – XLII/364/2022

Protokół został przyjęty przez Radę Gminy na XLIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki

Wielkie w dniu 21 czerwca 2022 roku.
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